
     
Administrerende direktør  

Kultur- og Fritidsforvaltningen  

   

Frederik W. Kronborg 

Medlem af Borgerrepræsentationen 

   

      

  
 

Spørgsmål til skriftlig besvarelse stillet af Fredrik W. Kronborg den 

23. november 2023 vedrørende varmetab på Tove Ditlevsens Skole 

grundet lukning af skøjtebane i Enghaveparken 

 

Spørgsmål 

Gav skøjtebanen i Enghaveparken en varmegevinst til den pågældende 
skole (Tove Ditlevsens skole), og er der således er et økonomisk tab for 
skolen, nu hvor skøjtebanen ikke bliver anlagt? 

 

Svar 

Skøjtebanen, som førhen har været etableret i Enghaveparken, har ikke 

givet en varmegevinst til Tove Ditlevsens Skole. Det påvirker derfor ikke 

skolen økonomisk, at skøjtebanen ikke etableres.  

 

 
Med venlig hilsen 

Søren Tegen Pedersen 
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